

TradeMap Canada

*Easy access
to vital market
intelligence*

Do you need help doing market research?

To succeed in world markets, you need accurate, relevant trade information. And you need the tools to interpret this data to formulate an effective export plan.

TradeMap Canada is a powerful online tool that provides easy access to vital market intelligence on countries worldwide.

What can TradeMap Canada do for you?

TradeMap Canada will help you research trade patterns and assess the performance of competing nations in order to identify market opportunities.

You can also gain access to Product Map, a tool that provides valuable international trade data on 72 specific industries.

Register for free!

These innovative tools were developed by the International Trade Centre in Geneva – a United Nations agency – and are available free to Canadians.

TradeMap Canada and **Product Map** are two valuable tools that can help give you the competitive edge you need in the global market.

Register online at:
exportsource.ca/trademap_e

1 888 811-1119

exportsource.ca

TEAM CANADA INC

Your Source for Export Services

Canada

TradeMap Canada

*Un accès
facile à de
l'information
commerciale
essentielle*

Avez-vous besoin d'aide pour des études de marché?

Pour réussir dans les marchés mondiaux, il vous faut de l'information commerciale précise et pertinente. Vous avez aussi besoin des outils afin d'interpréter ces données, puis d'élaborer un plan d'exportation efficace.

TradeMap Canada est un puissant outil en ligne qui donne facilement accès à de l'information commerciale essentielle sur une foule de pays.

Que peut faire TradeMap Canada pour vous?

TradeMap Canada vous aidera à réaliser des recherches sur les structures des échanges et à évaluer le rendement de pays qui se font concurrence afin de repérer des débouchés.

Vous avez aussi accès à Product Map (en anglais), qui fournit de précieux renseignements commerciaux sur 72 industries.

Inscrivez-vous gratuitement!

Ces outils novateurs ont été conçus par le Centre du commerce international, organisme des Nations Unies établi à Genève. Les Canadiens et les Canadiennes y ont accès gratuitement.

TradeMap Canada et **Product Map** constituent deux précieux outils grâce auxquels vous bénéficierez de l'avantage concurrentiel dont vous avez besoin dans le marché mondial.

Inscrivez-vous en ligne à
exportsource.ca/trademap_f

1 888 811-1119

exportsource.ca